
 

 
 

Zápis z 5. schůze podvýboru pro ekonomiku ve zdravotnictví, zdravotní 

pojištění a lékovou politiku, 

která se konala dne 29. března 2012 

 
 

 

 

 

Přítomní poslanci: J. Florián, M. Janek, K. Konečná, P. Kotalíková, A. Michalík, J. Rusnok 

 

 

 

Pozvaní hosté: Mgr. Miloš Tichý, ředitel VOŠ zdravotnické a SŠ, Praha 1, Patricie Kotalíková, 

Jana Petrenko, Koalice pro zdraví, Ing. Kabátek Zdeněk, MZČR, Doc. MUDr. Marešová Vilma, 

CSc., MUDr. Jiří Deml, náměstka pro odborné činnosti,Státní ústav pro kontrolu léčiv, MUDr. 

Jarmila Rážová, Ph.D., náměstek pro odbornou činnost, MUDr. Hana Kunstovná, vedoucí odboru 

hygieny výživy a předmětů běžného užívání, PhDr. Mgr. Jan Bodnár, MZ ČR, Ing. Zdeněk 

Kabátek, MZ ČR 

 

 

 

Z důvodu nevolnosti předsedy podvýboru schůzi zahájil a řídil posl. Michalík, který přivítal všechny 

přítomné a seznámil je s návrhem pořadu: 

 

1. Zahájení a schválení pořadu jednání 

2. Investiční politika ministerstva zdravotnictví ČR 

3. Čerpání z fondů EU 

4. Sdělení předsedy 

5. Různé 

6. Návrh a termín příští schůze podvýboru. 

 

 

 Návrh programu byl schválen a zároveň byla schválena i možnost přítomné odborné 

veřejnosti vystupovat na schůzi výboru. 

 

 Poté uvedl druhý bod: „Investiční politika ministerstva zdravotnictví ČR“ a předal 

slovo náměstkovi ministra zdravotnictví Ing. Kabátkovi, který uvedl prezentaci k tomuto bodu, 

která je přílohou tohoto zápisu. V rámci diskuse, kterou otevřel posl. Michalík (dotaz na rozdílný 

přístup MZ při  nákupu zdravotnického vybavení zdr. ústavů. Další diskuse se zúčastnili: posl. 

Konečná (žádost o přehled investičního hospodaření SÚKLu za poslední tři roky). Jejich dotazy 

zodpověděl pan náměstek Kabátek a Mgr. Bodnár a MUDr. Deml ze SÚKLu. Náměstek Kabátek 

přislíbil zaslat posl. Konečné požadované materiály. 



 Poté posl. Michalík schůzi podvýboru pro indispozici jeho předsedy ukončil s tím, že 

ihned následně bude pokračovat v jednání podvýboru pro oblast zdravotní péče, vzdělávání a 

prevenci. 

 

Zapsala: M. Nejdlová 

 

 

        Ing. Alfred Michalík 

       člen podvýboru pověřený řízením schůze 

 

 

 

 


